

NO. 9 SHANKU ROAD, NANJING, 210009
TEL: +86 (0) 25 8371 8888 FAX: +86 (0) 25 8320 1863
WEIBO: [HTTP://E.WEIBO.COM/SOFITELGALAXYNANJING](http://e.weibo.com/SOFITELGALAXYNANJING)

WWW.SOFITEL.COM



Make your conference an magnificent experience with more than 1800 m² of meeting room space at its disposal, the Inspired Meetings™ concierge team at the Sofitel Nanjing Galaxy ensures events and conference run without a hitch.

SOFITEL INSPIRED MEETINGS

超过1800平米的豪华宴会及会议场所，让您尊享您美轮美奂的会议之旅。南京索菲特银河大酒店灵感会议团队为您精心打理安排，确保每一个细节都像计划中一样全程顺利进行，让您的活动至臻完美。



Turn your meetings in Munich into InspiredMeetings™
Maßgeschneiderter Tagungsservice von Sofitel InspiredMeetings™

Refined Meeting Rooms

Sofitel Nürnberg Galaxy offers 11 Meeting Rooms in different sizes and 5 Set-up Styles for your choice to fit your events. Our impressive and pillar-less Diamond Ballroom with 7 m high ceiling covers more than 800 m² and can accommodate up to 500 persons for a sit-down dinner. An elegant ambience, luxury space with diamond light fixture and flawless service, all count towards making your wedding perfect.

11个大小不一的会议室/宴会厅及6种活动布局格式，供您根据所举办活动的类型、规模选择最适合您的场地和场地布局模式。其中可容纳500人同时用餐、面积达800多平米的钻石厅，层高7米，厅内无柱，视野开阔，钻石灯饰华丽及柔和细腻灯光更是将法式优雅奢华演绎到了极致，加上我们专注细致服务，这里将是您举办今生难忘奢华盛典的首选圣地。

Unique and Tailor Made Banqueting:

The S Sofitel F & B Rituals combines our passion for gastronomy. On your event day, Banquet team offers tailor made coffee break and catering service as per the different events; you can enjoy international buffet at Kooze Zeen and also can expect the best Italian & Western delicacy at Risacca, Le Chinois always awaits your presence for traditional and local dishes.

索菲特独具特色的点心仪式、启动仪式等5种餐饮仪式，按着我们对美食的情感和追求。在您举办活动的期间，宴会服务团队将为您准备精美茶歇，同时还为您定制餐饮服务，您可以尊享环球美食自助，亦可品鉴“忆”意大利餐厅的意大利美食等西餐美味，抑或享受银禧宫中餐的传统美味……



Sophisticated and spacious lobby and hallways



Spa with heated pool, steam bath and sauna

Magnifique Facilities:

Sofitel Nürnberg Galaxy is equipped with advanced meeting facilities: electronic audiovisual equipment, noise detector, constant temperature air conditioning system and quality meeting furniture to maintain consist level of your events quality. 30 M free high-speed internet and wireless Wi-Fi and simultaneous translation service are also available.

酒店拥有一系列完善先进的会议设施：高质的视听摄像会议设备，保证会议高效顺畅进行；使用噪音测试器，以维持会议室的会议品质；使用恒温空调系统，维持客人喜好的温度；高级会议桌椅，保持会议中的舒适；同时还提供30兆免费高速宽带网络、无线网络连接以及同声翻译服务，让您的会议由此成功起航。



spg.guestrooms and suites

Inspired by you.
Staged by us

InspiredMeetings are organized by experts who capture the essence of your project in order to make you event unique and personalized. An event where Life is Magnifique. Committed to building completely successful and tailored meetings and events, your dedicated InspiredMeetings™ team will suggest creative and custom made banqueting options. Customize the environment with modern and high tech equipment to fit your needs, recommend innovative activities to stimulate your participants and...much more

由经验丰富的会议专家组成的灵感会议团队，倾听您的各种活动需求，为您提供各种创意丰富、定制化的活动方案和适合您具体情况的宴会安排。您的专属灵感会议策划员会全程为您提供适合您的各种专业建议，根据您的需求度身配备布置典雅的活动场所和先进完善的活动设备，一切变得如您所愿，为您带来无限可能。